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datum : 21 november 2023 

van : mw. mr. A.W.L. Piersma 

doorkiesnr. : (0118) 555 411  

afdeling : Griffie 

onderwerp : Besluitenlijst raadsvergadering 7 juli 2022 

registratie code : 22B.07512 

 

Besluitenlijst vergadering gemeenteraad van 7 juli 2022 

 

Aanwezig: 

Voorzitter : drs. R.J. van der Zwaag 

Griffier  :  mw. mr. A.W.L. Piersma 

 

Leden: 

Fractie SGP :  J. Melse, A.L. Jacobse, A.N. te Sligte en L. Mulder 

Fractie PvdA/GL :  C. Maas en P.H.L.J. Meijs 

Fractie VVD :  M. Osté-Aarnoutse, P.A. Barendregt en A.G.H. van Broekhoven 

Fractie HvV :  S. van Kervinck, T. de Kraker en P.R. Sins 

Fractie CDA :  P.A.C. Wisse en J.W. Sanderse. 

Fractie DTV :  L.A. Roelse en S. Sparreboom (voorzitter plv.). 

Fractie CU :  R.M.A. Molenaar 

Fractie D66 :  J.J. van Maldegem 

 

Afwezig: de heer P. Blom 

 

Verder aanwezig: de wethouders L.A. de Visser, J.Y.W. Steketee, R. van Houten en E. Tuk en 

de gemeentesecretaris plv. G.A. Ridderbos. Verder de heer J.M.M. Polman, commissaris van de 

Koning, en mevrouw W.C.A.A. Nevels, kabinetschef. 

 

 

 

01 Opening 

 

 

De voorzitter opent de vergadering en deelt mee dat de heer Blom afwezig is. 

 

 

 

02 Vaststellen agenda 

 

 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

 

 

03 Spreekrecht voor de burgers* 
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Geen insprekers gemeld. 

 

 

 

04 RV Financieel perspectief 2023-2026 

 

    

1ste termijn: 

De fractievoorzitters delen in onderstaande volgorde de Algemene Beschouwingen 

van hun fractie met de raad. 

De heer Van Maldegem, namens de fractie D66 

De heer Molenaar, namens de fractie CU 

De heer Melse, namens de fractie SGP 

Naar aanleiding van elke bijdrage stellen de fracties diverse vragen aan elkaar en 

voeren debat daarover. 

SCHORSING 

De voorzitter heropent de vergadering. 

De algemene beschouwingen worden vervolgd door: 

Mevrouw Sparreboom, namens de fractie DTV 

Mevrouw Osté, namens de fractie VVD 

De heer Wisse, namens de fractie CDA 

De heer Van Kervinck, namens de fractie HVV 

De heer Maas, namens de fractie PvdA/GroenLinks 

Naar aanleiding van elke bijdrage stellen de fracties diverse vragen aan elkaar en 

voeren debat daarover. 

Moties en amendementen ingediend: 

-Amendement Indexering MFA’s, CDA, D66, PvdA/GroenLinks 

-Amendement €50,- voor energietoeslag, etc., PvdA/GroenLinks 

-Amendement Extra storting duurzaamheidsfond, D66 

-Amendement Groene Schoolpleinen, D66 

-Motie Veers Cultuurplan, HVV 

-Motie Mantelzorgcompliment, D66 

-Motie Toeristisch Gastheerschap Oostkapelle PvdA/GroenLinks, DTV, D66, CDA. 

 

SCHORSING  

Hierna vindt eerst behandeling van agendapunt 5 plaats. 
 

 

Agendapunt 5 

De voorzitter plv. opent na de schorsing de vergadering voor de behandeling van 

agendapunt 5, in aanwezigheid van de commissaris van de Koning.  

Zie verder bij agendapunt 5. 

 

 

VERVOLG AGENDAPUNT 4 
De voorzitter heropent de vergadering voor het vervolg van agendapunt 4.  
SGP meldt een aantal amendementen gecombineerd te hebben, waardoor 
raadsbreed wordt ingediend: 
-Amendement verduurzaming voor sociaal minima  
De volgende amendementen vervallen hierdoor: 

-Amendement €50,- voor energietoeslag, etc., PvdA/GroenLinks 

-Amendement Extra storting duurzaamheidsfond, D66 
 
Het amendement verduurzaming voor sociaal minima wordt voorgedragen: 
Het draagt op: 

Beslispunt 2 a te vervangen door: 

€ 0,6 miljoen reserveren om huishoudens met een inkomensniveau tot 130% van 

het sociaal-minimum een bijdrage te verstrekken van €1500 per huishouden, 
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specifiek bestemd voor het overstappen van koken op gas naar koken op 

elektriciteit (zoals inductie of keramisch). Indien een huishouden reeds elektrisch 

kookt, kan een individuele beoordeling gemaakt worden om een andere 

verduurzaming te realiseren. 
 
Reactie college op de 1ste termijn: 
De wethouders Van Houten, De Visser, Steketee en Tuk gaan in op de 
beschouwingen van de partijen en de ingediende amendementen en moties.  
Wethouder Van Houten gaat in op de gestelde vragen. Hij ontraadt het 
amendement over indexering, omdat het overbodig is want de kapitaallasten zijn 
gedekt binnen de begroting. Ook de rioolheffing hoeft niet geïndexeerd te worden. 
Hij komt in september met de 1ste evaluatie m.b.t. de afvalstoffenheffing. 
Wethouder De Visser selecteert één punt namelijk wonen. Hij zegt toe voor 31 juli 
a.s. een memo naar de raad te sturen met een concept programma wonen. 
Daarmee geeft hij inzicht in dit speerpunt. Hij licht dit verder toe. Hij zegt dat juist 
meer i.p.v. minder bouwen lijkt te kunnen. Er moet op ambitie gebouwd worden en 
een mix van doelgroepen. Er moet een programma wonen komen. Hij blijft inzetten 
op de aanpak 2de woningenbeleid met ook de handhaving daarbij. Hij licht het 
onderwerp verder toe. De ambtelijke capaciteit is hiervoor georganiseerd. Naast 
lopende projecten wordt ingezet op 5 projecten tegelijkertijd. Er wordt gewerkt met 
3 fasen. De locatie oude Jumbo Koudekerke is in beeld. 
Wethouder Steketee gaat in op verkeersstromen, mobiliteit, onderhoud openbare 
ruimte, fietsmobiliteit, parkeren en duurzaamheid. Qua verkeersproblematiek wordt 
gekeken naar Grijpskerke, Aagtekerke en Domburg. Er is geld beschikbaar. 
Fietsmobiliteit wordt meegenomen in de actualisatie van het GVVP. Hij komt aan het 
eind van het jaar terug over de parkeertarieven. Het duurzaamheidsprogramma is 
actueel. Monitoring vindt plaats via de begrotingscyclus. Hij geeft een nadere 
toelichting. 
Wethouder Van Houten geeft n.a.v. een vraag aan dat er voldoende gereserveerd 
staat voor de aanpassingen in Grijpskerke. 
Wethouder De Visser geeft nog nadere informatie over het winterkamperen. Op 
korte termijn wordt een beslissing genomen over verlenging van de pilot.  
HVV geeft naar aanleiding van een vraag aan dat de motie cultuur aangehouden 
wordt. 
Wethouder Tuk licht toe m.b.t. het amendement vergroening schoolpleinen wat 
er nu al allemaal gebeurt. Sinds 2019 doet Veere mee met de Groene Revolutie, etc. 
Hij wenst nog te inventariseren wat er allemaal moet gebeuren en hoeveel financiele 
middelen er voor zijn. 
D66 vraagt of er meer resultaat gestuurd kan worden in de begroting. 
Wethouder Van Houten zegt dat dit een goed initiatief is, maar het moet nader 
bekeken worden. Daar wordt actie op ondernomen. 
 
2e termijn  

D66 geeft aan blij te zijn met de toezegging van de wethouder m.b.t. het 

resultaatgericht sturen. Hij vraagt m.b.t. indexatie of de zin op pagina 10 

Programma Onderwijs 1ste alinea laatste zin: ‘Toekomstige kostenstijgingen vangen 

we in beginsel op binnen bestaande budgetten.’ eruit kan. Verder wordt benoemd 

het terrein in Biggekerke, het winterkamperen en groene schoolpleinen. Hij vraagt 

naar de mogelijkheden voor verlaging van de maximale snelheid in Grijpskerke. 

Gisteren is daarover een amendement aangehouden. Hij dient het nu alsnog in. 

Wethouder Steketee zegt dat het college op korte termijn maatregelen gaat 

nemen voor volgend jaar. Hij raadt het amendement af.  

De voorzitter geeft n.a.v. een vraag aan dat het hier over het vaststellen van de 

financiële kaders gaat, niet over individuele plannen. 

Wethouder Van Houten zegt dat voor 2023 in de begroting 600.000 euro vast ligt 

voor incidentele aanpassingen in Grijpskerke. Dat moet een goede boost geven. 

 

Discussie volgt door diverse fracties over hoe duidelijk een en ander is aangegeven. 

De voorzitter geeft aan dat de uitwerking van de bedragen nog later volgt. Dit zijn 

de kaders. Bij de begroting volgt een nadere invulling. 
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CU zegt dat de 5 ton een prachtige uitdaging is. Hij verzoekt het college een 

voorstel te doen m.b.t. de diverse onderwerpen die genoemd zijn. Dan kan daar 

gezamenlijk over gesproken worden hoe de verdeling eruit moet zien rechtdoende 

aan de inbreng van elke partij. 

SGP sluit aan bij vorige spreker. Vraagt verder naar speeltuinen, trapveldjes, 

adopteren van groen en tenslotte bedrijventerreinen.  

DTV bedankt voor de reactie op het agrarisch loket en benadrukt de gratis 

parkeerkaart voor elk huishouden m.b.t. de 5 ton. Vraagt naar het winterkamperen. 

CDA stelt nadere vragen over het amendement m.b.t. indexatie. Wie gaat aan de 

slag met de taskforce en de woonvisie? Vraagt m.b.t. winterkamperen of er ook 

gesproken wordt met stads- en dorpsraden. Hoort graag wat precies in Grijpskerke 

gebeurt. Hoe zit het met autoluw zijn in Domburg. Hij noemt een aantal zaken 

m.b.t. de 6 ton zoals een hospice en behouden van huisartsen. Is van mening dat er 

onvoldoende grondslag is voor de hondenbelasting. 

HVV vraagt over winterkamperen waarom eerst een pilot en niet een structurele 

oplossing. Komt er in de woonvisie iets over Tiny Houses? 

VVD vindt m.b.t. winterkamperen de pilot prima, maar wanneer kan het tegen de 

ondernemers gezegd worden dat het doorgaat? Ze brengt de post cultuur 

historische panden onder de aandacht er wordt weinig gebruik van gemaakt. Hoe 

kan dit? Toeristisch informatiepunten lukt dit jaar niet. Wordt het in Zoutelande een 

digitaal informatiepunt? 

PvdA/GroenLinks vraagt wat is een project? Wat zal aanpassen parkeertarieven 

teweeg brengen? Heeft vragen over de indexering? Hij beveelt aan om met de half 

miljoen een structureel probleem op te lossen. Vraagt naar de BOA capaciteit 

uitbreiding in relatie tot de capaciteit handhaving 2de woningen, zodat hier meer 

uren aan besteed kan worden. Is er nog sprake van teruglopende politie capaciteit? 

Vraagt om een toezegging om hier serieus naar te kijken. 

DTV vraagt nog hoe het zit met de 2 handhavers die 2 jaar geleden zijn aangesteld 

m.b.t. de handhaving van 2de woningen. 

 

SCHORSING  
Reactie college op de 2de termijn: 

De voorzitter heropent de vergadering en als portefeuillehouder gaat hij in op de 

gestelde vragen. Hij gaat o.a. in op de wijkagenten. Zij worden op het moment ook 

ingezet bij noodhulp. Er wordt ook ingezet op veiligheid stranden en jeugd. Daar 

waar er problemen zijn wordt ingezet, dat is het proportionaliteitsprincipe. Er wordt 

samengewerkt door politie en BOA’s. verder is er ook Walcherse samenwerking. 

Wethouder Van Houten zegt toe de zin m.b.t. indexatie te schrappen. 

TOEZEGGING wethouder Van Houten schrapt, n.a.v. een vraag van D66 en 

CDA, de zin: op pagina 10 Programma Onderwijs 1ste alinea laatste zin: 

‘Toekomstige kostenstijgingen vangen we in beginsel op binnen bestaande 

budgetten.’ uit het Financieel Perspectief. 

Wethouder De Visser in het Ihup staat de handhavingscapaciteit met de 

prioriteiten, etc. Dat is voor het college leidend. We houden ons aan de afspraken 

met de raad. Er komt een uitgebreide memo met het concept programma wonen. 

De bestuursopdracht voor de inzet van de capaciteit is aan het college. In het 

programma worden alle locaties meegenomen. Ook de Tiny Houses en andere 

vormen van wonen. Het Agrarisch loket wordt onderzocht. Met de Walcherse 

gemeenten is een bedrijventerreinen programma. De ruimte daarin is beperkt. We 

kijken naar de mogelijkheden. Het Karreveld zit daar ook in. We kijken ook met de 

provincie naar verdere mogelijkheden. Over winterkamperen lopen 2 sporen. Het 

spoor voor voortzetten van de proef met een jaar. Daar kan binnen nu en 3 tot 4 

weken duidelijkheid over gegeven worden. Het 2de spoor is de langere termijn. 

Daarvoor met de complete sector kijken naar de mogelijkheden. In september wordt 

er met de sector naar gekeken. 

Wethouder Steketee ontraadt het amendement m.b.t. Grijpskerke, omdat het 

onuitvoerbaar is i.v.m. waarschijnlijk een negatief advies van de veiligheidsdiensten. 

De toezegging is er dat er in 2023 iets aan gedaan wordt. 

TOEZEGGING  

Wethouder Steketee zegt toe, n.a.v. een verzoek van D66, dat er in 2023 aan de 

verkeersveiligheid in Grijpskerke wat gedaan gaat zal worden.  
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Hij zegt over adopteren van groen dat dit al mag. De stads- en dorpsraden weten 

dit. Het gebeurt alleen nog niet zo veel. Hierover zal beter gecommuniceerd worden. 

De gratis parkeervergunning wordt juridisch onderzocht. Over autoluw Domburg is 

met de stadsraad gesproken naast allerlei andere zaken. De aanpassingen 

parkeertarieven wordt geen probleem voor de verkeersbewegingen. Wel worden 

onderzocht de sturende effecten zoals bijvoorbeeld in Domburg en Veere de 

parkeerbeweging. Hij zegt over het toeristisch informatiepunt in relatie tot het 

artikel in de PZC momenteel, dat hij gisteren aangegeven heeft dat het college een 

negatief advies gegeven heeft m.b.t. de Stichting Tuys. Hij heeft telefonisch contact 

gehad met de ONO. Die hebben snel geschakeld om zelf iets in te richten. Hij heeft 

niets toegezegd. Wel zal hij met hen in overleg gaan over de eventuele toekomstig 

inrichting en ook met de Stichting Tuys. Hij zegt over Zoutelande dat het niet de 

bedoeling is dat het alleen een digitaal informatiepunt is.  

PvdA/GroenLinks wenst straks bij de motie toeristisch gastheerschap hierop terug 

te komen.   

CDA is verbaasd dat er nu iets anders in de PZC staat dan gisteren aangegeven. 

Hoe zit dat in relatie tot de actieve informatieplicht? 

D66 zegt dat er geen antwoord komt op zijn vragen over Grijpskerke. Als de 

kranten open geslagen worden, dan staat dat er wel. Vindt dat wat vorige spreker 

zei ook geldt voor Grijpskerke.  

Wethouder Steketee zegt meegedeeld te hebben aan de ONO dat we niet akkoord 

zijn met de Stichting. Ze zijn zelf aan de slag gegaan. Daar heeft hij contacten over 

gehad, maar had tot op gisteren geen enkel benul om met de ONO in zee te gaan. 

De voorzitter geeft aan dat dit besproken wordt straks bij de motie. 

Wethouder Steketee vraagt naar het krantenartikel over Grijpskerke. 

D66 zegt dat het om een artikel van 16 juni gaat waarin aangegeven is dat het 

college de doorgaande fietsroute wil verbeteren en ook de oversteekplaatsen. 

Wethouder Van Houten beaamt dat het daar staat. Het is niet zijn intentie 

geweest daar niets over te zeggen. We hebben het ook nergens expliciet 

opgenomen. We wilden het eerst met de dorpsraad bespreken. U heeft een duidelijk 

punt excuses hiervoor. 

D66 de excuses zijn aanvaard. Het kan een keer gebeuren. Als de raad vraagt wat 

er met budgetten gebeurt en het kan wel aan de krant meegedeeld worden en niet 

aan de raad, dan kan dat 1x gebeuren maar niet 2x.  

Wethouder Tuk zegt dat het budget van de speeltuinen structureel omhoog is. Er 

kan serieus een impuls gegeven worden aan speeltuinen. Wellicht zou er in 

speeltuinen ook iets voor bewegen voor ouderen kunnen. Hij zal dit onderzoeken. 

Hij zegt over de post cultuur historische panden dat onderzocht moet worden 

waarom hier weinig gebruik van gemaakt wordt. Het mantelzorgcompliment is 

sympathiek, maar iets dat goed loopt, ga je dat onderzoeken? De ontvanger van de 

mantelzorg ontvangt het geld en deze kan het besteden. Er is eerder onderzoek 

gedaan naar de waardering. De mantelzorgers hadden voorkeur voor geldelijke 

waardering. In Vlissingen is men ook overgegaan tot de andere vorm, maar dit lijkt 

minder gewaardeerd. Stelt voor het te laten zoals het is omdat het prima 

functioneert. 

TOEZEGGING  

Wethouder Tuk zegt toe n.a.v. een verzoek van D66 nog een keer te spreken met 

de Manteling of mantelzorgers nog steeds tevreden zijn met een geldelijke 

waardering en daarmee terug te komen naar de raad.  

 

 

Na de beraadslaging worden de volgende amendementen in stemming 

gebracht: 

Amendementen: 

Amendement beslispunt 1: Indexering MFA’s van CDA, D66 en 

PvdA/GroenLinks 

CDA geeft aan dat het amendement ingetrokken wordt omdat de wethouder 

toegezegd heeft, dat de indexering ook wordt toegepast over 2023 en de jaren erna 

en het volgende zinnetje geschrapt wordt: op pagina 10 Programma Onderwijs 1ste 
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alinea laatste zin: ‘Toekomstige kostenstijgingen vangen we in beginsel op binnen 

bestaande budgetten.’  

Wethouder Van Houten zegt dat het niet helemaal klopt, want volgend jaar wordt 

weer naar de indexering gekeken. Het bedrag dat we nu indexeren dat werkt 

structureel door, daarna kijken we opnieuw. 

CDA bedoeling is te kijken wat de prijzen gaan doen. Ons voorstel is de landelijke 

indexatie ook van toepassing te laten zijn voor het maatschappelijk vastgoed en om 

dit structureel te doen. 

Wethouder Van Houten we laten het zo staan als toezegging.  

TOEZEGGING 

Wethouder Van Houten zegt toe n.a.v. een verzoek van CDA dat de indexering 

ook wordt toegepast over 2023 en de jaren erna en het volgende zinnetje geschrapt 

wordt: op pagina 10 Programma Onderwijs 1ste alinea laatste zin: ‘Toekomstige 

kostenstijgingen vangen we in beginsel op binnen bestaande budgetten.’  

CDA dan kan het amendement van tafel. 

 

Amendement beslispunt 2a: €50,- voor energietoeslag etc. van PvdA/GroenLinks 

De voorzitter concludeert dat dit amendement is vervallen.  

 

Amendement beslispunt 2a: Extra storting duurzaamheidsfond van D66 

De voorzitter concludeert dat dit amendement is vervallen.  

 

Amendement verduurzaming voor sociaal minimum 

De voorzitter zegt dat in plaats van de 2 vorige vervallen amendementen het 

amendement verduurzaming voor sociaal minima is ingediend. Dit amendement is 

raadsbreed aangenomen.  

 

Amendement beslispunt 2b: Groene Schoolpleinen van D66 

De voorzitter vraagt of het amendement gehandhaafd wordt. 

D66 zegt dat als het college kan toezeggen dat de groende schoolpleinen meelopen 

in de 500.000 euro dan kan hij het intrekken. 

Wethouder Tuk gaat dit inderdaad in het bedrag van de 500.000 euro opnemen. 

TOEZEGGING 

Wethouder Tuk zegt toe n.a.v. een vraag van D66, dat de groene schoolpleinen 

meelopen in de 500.000 euro. 

D66 trekt met de toezegging van de wethouder het amendement in 

 

(Noot griffier: Het door D66 in de tweede termijn ingediende amendement m.b.t. 

het verlagen van de maximum snelheid in Grijpskerke komt niet meer aan de orde.) 

 

De voorzitter concludeert dat het amendement verduurzaming voor sociaal minima 

raadsbreed is aangenomen. Dat wil zeggen dat: 

In het Raadsvoorstel beslispunt 2a vervangen wordt door: 

€ 0,6 miljoen reserveren om huishoudens met een inkomensniveau tot 130% van 

het sociaal-minimum een bijdrage te verstrekken van €1500 per huishouden, 

specifiek bestemd voor het overstappen van koken op gas naar koken op 

elektriciteit (zoals inductie of keramisch). Indien een huishouden reeds elektrisch 

kookt, kan een individuele beoordeling gemaakt worden om een andere 

verduurzaming te realiseren. 

 

De voorzitter legt het geamendeerde voorstel voor stemming voor:  

CDA geeft aan dat het hier en daar ontbreekt aan een wat langere termijnvisie, 

maar bij het college is een grote mate van bereidheid om tegemoet te komen aan 

de wensen van de raad. Daarom stemt hij in met dit raadsvoorstel in afwachting van 

de begroting.  

PvdA/GroenLinks legt de volgende stemverklaring af: compliment voor ons allen 

voor de constructieve houding. Het college heeft meegedacht. Goed en mooi om 

met incidenteel geld voor een bepaalde groep structureel wat te kunnen betekenen. 

Iedereen bedankt. 
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D66 geeft aan dat constructief is geprobeerd elkaar te benaderen. Hij bespeurt die 

neiging ook bij het college. Hij kan instemmen met een klein voorbehoud richting 

begroting m.b.t. de informatievoorziening vanuit het college.  

De voorzitter concludeert dat het geamendeerde voorstel unaniem is aangenomen. 

 

De raad besluit unaniem op het geamendeerde voorstel tot: 
1. Kennis te nemen van het financieel perspectief 2023-2026 en in te stemmen met 
de kaders en uitgangspunten voor de begroting 2023 en de meerjarenramingen 
2024-2026.  

2. Het saldo dat we voorzien voor 2023 de volgende bestemming te geven:  

a. € 0,6 miljoen reserveren om huishoudens met een inkomensniveau tot 130% van 

het sociaal-minimum een bijdrage te verstrekken van €1500 per huishouden, 

specifiek bestemd voor het overstappen van koken op gas naar koken op 

elektriciteit (zoals inductie of keramisch). Indien een huishouden reeds elektrisch 

kookt, kan een individuele beoordeling gemaakt worden om een andere 

verduurzaming te realiseren. 

b. € 0,5 miljoen te reserveren waaraan de gemeenteraad een bestemming kan 

geven (eenmalig). 

 

De voorzitter brengt de moties in stemming: 

Moties: 

Motie Veers cultuurplan van HVV  

De voorzitter concludeert dat de motie is aangehouden. 

 

Motie Mantelzorgcompliment van D66  

De voorzitter concludeert dat de motie is ingetrokken. 

 

Motie Toeristisch Gastheerschap Oostkapelle PvdA/GroenLinks, DTV en D66. 

PvdA/GroenLinks zegt dat de motie tegen een andere achtergrond is komen te 

staan. Hij vraagt of de wethouder gisteravond wist dat ONO het gastheerschap zou 

uitvoeren. Graag een ja of nee. 

Wethouder Steketee zegt hierop nee, want Oostkapelle en ook de ONO hebben 

geen steun toegezegd. We zijn in overleg met de ONO om een offerte te bekijken. 

Wat ze willen en wat ze kunnen doen. Er is geen enkele toezegging en dat weet de 

ONO.   

Discussie volgt tussen de wethouder en diverse fracties over het al dan niet 

voldoende informeren van de raad hierover. 

 

SCHORSING 

De voorzitter heropent de vergadering. 

PvdA/GroenLinks zegt teleurgesteld en ontstemt te zijn dat ze op achterstand 

staan qua informatie. Zij vinden dat voor het functioneren van de raad 

betreurenswaardig. Nodigt de collega’s uit hoe zij erin staan over het twee maal in 

deze vergadering horen dat niet zo goed omgesprongen is met informatie. 

 

Uitgebreide discussie volgt over het al dan niet goed informeren. Een aantal fracties 

ervaren het niet als onvoldoende informatie. Andere fracties juist wel. Het had 

handiger en verstandiger geweest als de wethouder er wat over gezegd zou hebben. 

Het is een gemiste kans geweest. De raad moet niet belemmerd worden door 

achterhouden van informatie. Laat het een hele duidelijke waarschuwing zijn. 

 

De voorzitter stelt voor naar analogie van de twee inwerk zaterdagen een sessie in 

het vroege najaar te houden over waar staan we nu en wat kan beter, etc. 

CDA vindt dat hiermee geen recht aan de discussie gedaan wordt. De raad kan 

alleen functioneren als deze goed geïnformeerd wordt. Laten we constateren dat dit 

niet goed is gegaan. 

PvdA/GroenLinks ziet dit gesprek niet als 2 stappen terug, maar het is essentieel 

aan het functioneren van de raad. Als de raad dit goed en serieus kan doen, dan is 

dit winst. 



 8 

Wethouder Steketee zegt dat het een leerproces is. Het is niet zijn intentie 

geweest de raad niet van informatie te voorzien. Als college moeten we scherp zijn 

de juiste informatie te geven. We moeten daar goed aandacht voor hebben. 

D66 merkt op dat voor Grijpskerke excuses zijn aangeboden, maar nu niet voor de 

informatiepunten. 

Wethouder Steketee biedt zijn excuses aan. 

PvdA/GroenLinks draagt de motie voor. 

De voorzitter brengt de motie in stemming. 

De voorzitter concludeert dat de motie met 11 tegen 7 verworpen is.  

Voor PvdA/GroenLinks, DTV en D66 en CDA. 

Tegen SGP, CU, VVD en HVV. 

 

05 RV Vaststellen profielschets burgemeester, vaststellen Verordening op de 

vertrouwenscommissie Veere 2022 en besluit benoemen leden 

vertrouwenscommissie 

 

Voorstel  
1. Vaststellen profielschets burgemeester  
2. Vaststellen Verordening op de vertrouwenscommissie Veere 2022  
3. Benoemen leden vertrouwenscommissie 

De voorzitter plv. verwelkomt de commissaris van de Koning en de kabinetschef. 
De commissaris geeft een toelichting op de benoemingsprocedure en gaat in op de 
concept profielschets. Hij stelt een aantal verhelderende vragen over de eisen die 
aan de burgemeester gesteld worden. 
Het onderdeel van het voorstel vaststellen profielschets wordt unaniem 
aangenomen. 
De voorzitter van de werkgroep profielschets, de heer Meijs, overhandigt de 
profielschets.  

De voorzitter plv. bedankt de commissaris en de kabinetschef voor de toelichting 

en hun aanwezigheid. 

Besluit: 

Het onderdeel van het voorstel vaststellen profielschets wordt unaniem 

vastgesteld. 

Na vertrek van de commissaris van de Koning worden de volgende twee onderdelen 

van het raadsvoorstel unaniem vastgesteld: 

Het onderdeel van het voorstel vaststellen Verordening op de 

vertrouwenscommissie Veere 2022 en het onderdeel van het voorstel 

benoemen leden vertrouwenscommissie. 

 

 

 

06 Sluiting 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.35 uur. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


